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PROMETNO-TEHNIČKA ŠKOLA  ŠIBENIK 

Klasa: 003-06/21-01/9 

Urbroj: 2182/1-12/2-3-07-21-2 

Šibenik, 7. listopada 2021. godine.                                        

 

Z A P I S N I K 

 4. SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA 

        održane dana 7. listopada 2021. u 14:00 sati  

u informatičkom kabinetu 

 

Prisutni članovi: Dalibor Bašelović, Željana Jakovčev, Nataša Gašperov, Gordan Drenski 

i Zvonimir Štrkalj. 

Odsutni članovi: Tea Grozdanić i Maja Jareb Bareša, novoizabrani član iz reda Vijeća 

roditelja. 

Ostali prisutni: Marijan Bilić - ravnatelj, Branka Guberina - tajnik  

 

Predsjednik Š.O. Dalibor Bašelović utvrđuje da je na sjednici nazočan potreban broj 

članova da bi Školski odbor mogao valjano odlučivati te započinje sjednicu. 

Predsjedavatelj određuje Branku Guberina, tajnicu, da vodi zapisnik sa sjednice. 

 

Predložio je sljedeći dnevni red: 

 

1. Usvajanje zapisnika sa 3. sjednice Školskog odbora 

2. Verifikacija mandata novog člana Školskog odbora imenovanog od Vijeća 

roditelja 

3. Verifikacija odluka Školskog odbora usvojenih korespondentnim putem 

4. Izvješće o radu škole u šk. god. 2020./2021. 

5. Izvješće o radu školske knjižnice u šk.god. 2020./2021. 

6. Donošenje Školskog kurikuluma za šk. god. 2021./2022. 

7. Donošenje Godišnjeg plana i programa rada škole u šk. god. 2021./2022. 

8. Izvješće samovrednovanja za šk.god. 2020./2021. 

9. Prijedlog troškova izdavanja duplikata svjedodžbe 

10. Razno 

 

Predloženi dnevni red  jednoglasno je usvojen.  

Redoslijedom koji je utvrđen u dnevnom redu prelazi se na raspravu i odlučivanje o 

pojedinim točkama dnevnog reda. 

 

Ad-1. Usvajanje zapisnika sa 3. sjednice Školskog odbora 

 

Predsjednik Š.O. je pozvao članove da iznesu primjedbe na zapisnik prethodne sjednice. 

Nije bilo primjedbi, pa se pristupilo glasovanju o prihvaćanju zapisnika 3. sjednice 

Školskog odbora održane 21. lipnja 2021. godine. 

Nakon glasovanja jednoglasno je donesen 

 

ZAKLJUČAK 

 

Prihvaća se Zapisnik 3. sjednice Školskog odbora Prometno-tehničke škole Šibenik od 21. 

lipnja 2021.  
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Ad-2. Verifikacija mandata imenovanih članova Školskog odbora 

 

Predsjednik Š.O. utvrđuje da je dana 22. rujna 2021. Vijeće roditelja imenovalo Maju 

Jareb Bareša kao novog člana odbora, te utvrđuje kako ista nije prisutna na ovoj sjednici, 

te će se verifikacija mandata Maje Jareb Bareša provesti na prvoj idućoj sjednici na kojoj 

ista bude prisutna. 

 

Ad-3. Verifikacija odluka Školskog odbora usvojenih korespondentnim putem 

 

Predsjednik Š.O. pod ovom točkom dnevnog reda utvrdio je kako je Školski odbor u 

razdoblju između održavanja dviju redovnih sjednica, zbog hitnosti donošenja odluka, 

korespondentnim putem većinom glasova dana 8. srpnja 2021. usvojio ukupno tri odluke 

iz nadležnosti odbora i to Odluku o usvajanju Polugodišnjeg financijskog izvješća za 

razdoblje od I - VI 2021., Odluku o usvajanju Izmjena i dopuna financijskog plana za 

2021. godinu i Odluku kojom se odobrava redoviti upis učenika Karla Matića u prvi 

razred. 

Predsjednik je predložio prisutnim članovima odbora da se navedene odluke verificiraju. 

ZAKLJUČAK: Verificiranje odluka Školskog odbora usvojenih korespondentnim 

putem 8. srpnja 2021. jednoglasno su, podizanjem ruku potvrdili svi nazočni 

članovi, te su time predmetne odluke verificirane.  

 

Ad-4. Izvješće o radu škole u šk. god. 2020./2021. 

  

Pod ovom točkom dnevnog reda predsjednik Š.O. dao je riječ ravnatelju Marijanu Biliću 

koji je prisutnim članovima odbora, sukladno materijalima koji su dostavljeni članovima 

odbora prije same sjednice, prezentirao najznačajnije događaje u radu škole u šk. god. 

2020./2021. 

 

ZAKLJUČAK: Članovi Školskog odbora prihvatili su Izvješće o radu škole u šk. 

god. 2020./2021. 

 

Ad. 5. Izvješće o radu školske knjižnice u šk.god. 2020./2021. 

 

Ravnatelj škole nastavlja svoje izlaganje i pod ovom točkom dnevnog reda, te prisutnim 

članovima prezentira Izvješće o radu školske knjižnice u šk. god. 2020./2021. sukladno 

materijalima sukladno materijalima koji su dostavljeni članovima odbora prije same 

sjednice. 

 

ZAKLJUČAK: Članovi Školskog odbora prihvatili su Izvješće o radu školske 

knjižnice u šk. god. 2020./2021. 

 

Ad. 6. Donošenje Školskog kurikuluma za šk.god. 2021./2022. 

 

Pod ovom točkom dnevnog reda ravnatelj Bilić prezentirao je članovima odbora 

najznačajnije točke Školskog kurikuluma za šk. god. 2021./2022., dok je potpuni tekst 

Kurikuluma dostavljen članovima prije održavanja sjednice. Kao najveće novine u ovoj 
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školskog godini ravnatelj je istaknuo dodatni angažman učenika u sportskim i 

izvannastavnim aktivnostima. 

 

Nakon provedene rasprave pod ovom točkom dnevnog reda, Školski odbor jednoglasno 

je donio slijedeću: 

ODLUKU 

 

I 

 

Usvaja se Školski kurikulum za šk. god. 2021./2022. u tekstu koji je priložen i čini 

sastavni dio ove odluke. 

 

Ad. 7. Izvješće samovrednovanja za šk.god. 2020./2021. 

 

I pod ovom točkom dnevnog reda ravnatelj je članovima odbora iscrpno prezentirao 

sadržaj Godišnjeg plana i programa za ovu školsku godinu, dok im je potpuni tekst 

dostavljen prije održavanja same sjednice. 

 

Nakon provedene rasprave pod ovom točkom dnevnog reda, Školski odbor jednoglasno 

je donio slijedeću: 

ODLUKU 

 

I 

 

Usvaja se Godišnji plan i program za šk. god. 2021./2022. u tekstu koji je priložen i čini 

sastavni dio ove odluke. 

 

Ad. 8. Izvješće samovrednovanja za šk.god. 2020./2021. 

 

Pod ovom točkom dnevnog reda, članovi odbora, prije održavanja sjednice, dobili su 

sadržaj Izvješća koje je također prezentirao i ravnatelj Bilić. 

 

Ravnatelj je u svom izlaganju istaknuo kako napredak škole u segmentu 

samovrednovanja ponajviše sprječavaju materijalni uvjeti, obzirom da Prometno - 

tehnička škola Šibenik dijeli zgradu sa još dvije druge škole, te također djeluje na dvije 

lokacije. 

 

ZAKLJUČAK: Članovi Školskog odbora prihvatili su Izvješće samovrednovanja za 

šk. god. 2020./2021. 

 

Ad. 9. Prijedlog troškova izdavanja duplikata svjedodžbe 

 

Pod ovom točkom dnevnog reda ravnatelj je prisutnim članovima odbora iznio prijedlog 

naplate izdavanja duplikata svjedodžbi, iz razloga što škola zaprima veliki broj zahtjeva 

za izdavanjem duplikata svjedodžbi, a prikupljena sredstva bi se rasporedila u vlastita 

sredstva škole. 

 

Ravnatelj predlaže da trošak izdavanja duplikata, po svakoj svjedodžbi bude 50,00 kuna.  
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Nakon provedene rasprave pod ovom točkom dnevnog reda Školski odbor donio je 

slijedeću 

 

ODLUKU 

o visini troškova za izdavanje duplikata svjedodžbi 

 

I 

 

Za izdavanje duplikata razredne i/ili završne svjedodžbe utvrđuju se troškovi u iznosu od 

50,00 kuna po svakom izdanom duplikatu svjedodžbe.  

 

Ova odluka stupa na snagu danom donošenja. 

 

Ad. 10. Razno 

 

Pod ovom točkom dnevnog reda, ravnatelj Bilić istaknuo je kako su vjerojatni kadrovski 

problemi u idućoj školskoj godini (2022./2023.) iz razloga što škola trenutno ima 

zaposlena 4 strukovna učitelja (sa višom stručnom spremom), ali da je već sad evidentno 

da u idućoj školskoj godini neće biti dovoljno sati za punu satnicu svih strukovnih 

učitelja, naglasivši pritom kako učenici trebaju biti centralne figure škole, te da se 

programi obrazovanja moraju izrađivati u najboljem interesu učenika i u skladu s 

potrebama tržišta rada. 

 

Član Školskog odbora Zvonimir Štrkalj pitao je ravnatelja da li se razmišlja o uvođenju 

novog smjera - vozač autobusa iz razloga što je evidentno da postoji interes za tim 

zanimanjem na tržištu rada. 

 

Ravnatelj je članu odbora odgovorio kako škola ima veliki potencijal, ali da su primarni 

problem materijalni uvjeti u kojima škola radi, što koči daljnji napredak. 

 

Ravnatelj je još jednom naglasio kako se materijalni uvjeti moraju riješiti kako bi se 

moglo raditi na kvalitetnom napretku. 

 

Daljnjih pitanja pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo, te je Predsjednik Š.O. zaključio 

sjednicu. 

 

Dovršeno u 15:15 sati. 

 

 

Zapisnik sastavila:                Predsjednik Š.O. 

 

 

 

_____________________________ _____________________________ 

Branka Guberina, mag.iur Dalibor Bašelović, dipl.ing.  

 

 

 


